
Protokół Nr XXVIII/13 

z sesji Rady Gminy w Imielnie 

z dnia 30 grudnia 2013 roku 

 

Posiedzenie odbyło się w sali posiedzeń Urzędu Gminy w godz. od 9 –tej  

do 11
20

. 

W posiedzeniu biorą udział radni Rady Gminy oraz zaproszeni goście wg list 

obecności stanowiących załączniki  Nr 1, Nr 2 i Nr 3 do niniejszego protokołu. 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk. 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie sesji, powitanie gości i stwierdzenie quorum, 

2. Przyjęcie protokołu Nr XXVII/13, 

3. Przyjęcie porządku obrad, 

4. Interpelacje i zapytania radnych, 

5. Przyjęcie planów pracy Rady Gminy i Komisji stałych na 2014 rok, 

6. Podjęcie uchwał: 

-  w sprawie zmian w budżecie Gminy oraz zmieniająca budżet Gminy Imielno 

na 2013 rok Nr XXVIII.168.2013, 

- w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Imielno na lata 

2013 – 2019 Nr XXVIII.169.2013, 

 - w sprawie zmiany Statutu Międzygminnego Związku „Planowanie 

Przestrzenne” z siedzibą w Kielcach nr XXVIII.170.2013, 

- w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Imielno z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na lata 2014 – 2018 Nr XXVIII.171.2013, 

7. Dyskusja, 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych, 

9. Sprawy różne, 

10. Zamknięcie posiedzenia. 



Ad.p.1. Otwarcia sesji, powitania zebranych oraz stwierdzenia, że liczba 

obecnych radnych jest wystarczająca do podejmowania prawomocnych uchwał, 

dokonał Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk. 

W sesji bierze udział 15 –tu radnych. 

Ad.p.2. Protokół Nr XXVII/13 z poprzedniej sesji Rady Gminy został wyłożony 

do wglądu i po przegłosowaniu jednogłośnie przyjęty. 

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 15 –tu radnych. 

Ad.p.3. Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk przedstawił porządek 

obrad informując, że sesja odbędzie się w dwóch częściach. Pierwsza to obrady 

polegające na podejmowaniu m.in. uchwał, a druga to spotkanie opłatkowe 

połączone z wystawieniem „Jasełek” przez uczniów Zespołu Szkół w 

Motkowicach. 

 Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do przedstawionego porządku obrad. 

„Za” przyjęciem  porządku obrad głosowało jednogłośnie 15 –tu radnych. 

Ad.p.4. Nikt z radnych w punkcie tym nie zabrał głosu.  

Ad.p.5. Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk poinformował 

radnych, że zarówno plan pracy Rady Gminy jak  i komisji stałych jest planem 

otwartym, (radni otrzymali propozycję planów pracy wraz z materiałami na 

sesję) i jeśli są jakieś uwagi, to prosił o wypowiedzi dotyczące tych planów. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Zbigniew Węglowski zaproponował, 

aby w planie pracy Komisji Rewizyjnej kontrolę z wykonania budżetu w 2014 

roku przeprowadzić w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej, ponieważ w 

Gminnym Zespole  Obsługi Ekonomiczno – Administracyjnej Szkół w Imielnie 

z siedzibą w Stawach kontrola taka była przeprowadzona w roku bieżącym. 

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił następnie do głosowania nad planami 

pracy. 

„Za” przyjęciem Planu Pracy Rady Gminy w Imielnie na 2014 rok głosowało 

jednogłośnie 15- tu radnych. 



Plan pracy Rady Gminy na 2014 rok stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

Plan pracy Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego, Ochrony 

Przeciwpożarowej, Ochrony Środowiska – przedstawił, Przewodniczący Rady 

Gminy Stanisław Kukuryk. 

„Za” przyjęciem Planu Pracy Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego, 

Ochrony Przeciwpożarowej, Ochrony Środowiska na 2014 rok głosowało 

jednogłośnie 15- tu radnych. 

Plan pracy Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego, Ochrony 

Przeciwpożarowej, Ochrony Środowiska na 2014 rok stanowi załącznik Nr 5 do 

niniejszego protokołu.  

Plan pracy Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych – 

przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk. 

 „Za” przyjęciem Planu Pracy Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw 

Socjalnych na 2014 rok głosowało jednogłośnie 15- tu radnych. 

Plan pracy Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych na 2014 rok 

stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu.   

Plan pracy Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Budżetu, Finansów  

i Rolnictwa – przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. 

 „Za” przyjęciem Planu Pracy Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, 

Budżetu, Finansów i Rolnictwa na 2014 rok głosowało jednogłośnie 15- tu 

radnych. 

Plan pracy Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Budżetu, Finansów  

i Rolnictwa na 2014 rok stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu. 

Plan Pracy Komisji Rewizyjnej na 2014 rok – przedstawił Przewodniczący Rady 

Gminy Stanisław Kukuryk wprowadzając zmianę dotyczącą przeprowadzania 

kontroli z wykonania budżetu w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej a nie 

jak proponowano w Gminnym Zespole Obsługi Ekonomiczno – 

Administracyjnej Szkół w Imielnie. 



„Za” przyjęciem Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na 2014 rok głosowało 

jednogłośnie 15- tu radnych. 

Plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2014 rok stanowi załącznik Nr 8 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad.p.6. Przystąpiono do podejmowania uchwał: 

-  w sprawie zmian w budżecie Gminy oraz zmieniająca budżet Gminy Imielno 

na 2013 rok Nr XXVIII.168.2013, z treścią uchwały zapoznała Skarbnik Gminy 

– Pani Halina Faryna. 

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały Nr XXVIII.168.2013 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy oraz zmieniająca budżet Gminy Imielno na 2013 rok, głosowało 

jednogłośnie 15 – tu  radnych, 

- w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Imielno na lata 

2013 -2019 Nr XXVIII.169.2013 z treścią uchwały zapoznała Skarbnik Gminy – 

Pani Faryna Halina. 

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały Nr XXVIII.169.2013 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Imielno na lata 2013 -2019 głosowało 

jednogłośnie 15 – tu  radnych, 

- w sprawie zmiany Statutu Międzygminnego związku „Planowanie 

Przestrzenne” z siedzibą w Kielcach uchwałę Nr XXVIII.170.2013, omówił 

Wójt Gminy Zygmunt Brzeziński,  

Nikt z zebranych nie zgłosił uwag do w/w uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie. 



„Za” podjęciem uchwały Nr XXVIII.170.2013 w sprawie zmiany Statutu 

Międzygminnego związku „Planowanie Przestrzenne” z siedzibą w Kielcach, 

głosowało jednogłośnie 15-tu radnych. 

- w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Imielno z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na lata 2014 – 2018 Nr XXVIII.171.2013. Sekretarz Gminy – Ewa 

Seweryn zapoznała z treścią uchwały oraz ze sprawozdaniem z konsultacji 

projektu programu współpracy gminy Imielno z organizacjami pozarządowymi, 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na lata 

2014 – 2018 informując, że nikt z uprawnionych przedstawicieli organizacji 

pozarządowych nie zgłosił uwag do programu. 

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaproponował głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały Nr XXVIII.171.2013 w sprawie przyjęcia Programu 

współpracy Gminy Imielno z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na lata 2014 – 

2018, głosowało jednogłośnie 15-tu radnych. 

Sprawozdanie z konsultacji projektu programu współpracy gminy Imielno z 

organizacjami pozarządowymi, oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na lata 2014 – 2018 stanowi załącznik Nr 9 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad.p.7. W punkcie tym nikt nie zabrał głosu.   

 

Ad.p.8. W punkcie tym nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad.p.9.  W punkcie tym Pan Bogumił Szczepański informował, że pacjenci 

skarżą się na zbyt wysokie ceny za leczenie stomatologiczne pobierane przez 

Panią Stomatolog w takiej wysokości jak w prywatnym gabinecie. 



Radna Elżbieta Błaszkiewicz pytała natomiast, czy mamy pielęgniarkę 

środowiskową w tutejszym ośrodku zdrowia, ponieważ mieszkańcy narzekają, 

że muszą płacić za zastrzyki wykonywane w domu pacjenta.  

Radny wsi Sobowice Stanisław Domagała potwierdził, że do niego również 

dochodzą takie słuchy o pobraniu opłat za wykonywane zastrzyki. 

Wójt Gminy zapewnił, że przeprowadzi rozmowę z Panią Krystyną Czekajską-

Bem - Kierownikiem Gminnego Ośrodka Zdrowia w Imielnie i poprosi o 

udzielenie wyjaśnienia w poruszonych kwestiach na najbliższej Sesji Rady 

Gminy. 

Radny Dariusz Cebulski pytał, czy były zgłoszone ścinki poboczy dróg 

powiatowych? 

Radny Antas Ryszard poinformował, że osobiście zgłosił problem Radnym 

Powiatowym z terenu naszej Gminy. 

Radny Bogumił Szczepański zwrócił się do obecnych radnych  z propozycją z 

którą wystąpił już na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw 

Socjalnych, aby zamienić dotychczasowe diety radnych na ryczałt.  

Radny Adam Domagała poinformował, że do końca kadencji zostało kilka 

miesięcy i proponował aby zmian już nie wprowadzać. 

Radny Józef Świetlik wyjaśnił, że już wcześniej proponował wprowadzenie 

ryczałtu i nie było chętnych, a teraz  na zakończenie kadencji nie ma sensu 

wprowadzać zmian. 

Wójt Gminy również przypomniał, że na początku kadencji były propozycje 

poddawane również przez jego osobę, co do wprowadzenia ryczałtu, ale 

wówczas radni byli przeciwni takiemu rozwiązaniu. 

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk prosił o przegłosowanie, kto z 

radnych jest za otrzymywaniem diety jednorazowo za udział w posiedzeniu tak 

jak dotychczas. 



„Za” wypłatą diet w niezmienionej formie za udział w posiedzeniu głosowało 

jednogłośnie 11- tu radnych, 3 „wstrzymało” się od głosu a 1 głos był 

„przeciw”. 

 

Ad.p.10. Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Kukuryk zaprosił na dalszą 

część obrad sesji, która jest przewidziana jako sesja uroczysta połączona ze 

spotkaniem opłatkowym oraz wystawieniem „Jasełek”. 

Po części uroczystej, poprzedzonej wystawieniem „Jasełek”, Modlitwą 

odprawioną przez Księdza Zbigniewa Kasperka oraz wspólnym łamaniem się 

opłatkiem, Wójt Gminy Zygmunt Brzeziński złożył życzenia wszelkiej 

pomyślności w Nowym 2014 Roku. 

Przewodniczący Rady Gminy zakończył Sesję ok. godziny 11
20. 

 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Rady Gminy 

Katarzyna Banach 

                Stanisław Kukuryk 


